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Parti Ledamöter Närvarande Förbund

L Mathias Lindow, ordförande X

M Michaela Fletcher

S__| Sofia Almgren-Johansson

Representanter foreningar Forbund

Gunnel Ronn x DHR

Kjell Andersson Reumatikerforeningen

Marie Ende xX Reumatikerforeningen

Berndt Johansson SRF

Olle Burebo x SRF

Kjell Ivarsson Neuroförbundet

Göran Nilsson x FUB

Jorgen Johansson FUB

Ann Sjölander FUB

Vakant Strokeföreningen

IFS Intresseföreningen schizofreni

Kent Blomnell och andra psykiska diagnoser

Eivor Malm Hörselskadades riksförbund

Övriga föredragare

Tjänstemän

Bengt Andersson,

Tillgänglighetssamordnare xX

Aurimar Rosgovas Gonzalez Xx

Risto Hurskainen x
 

 

 

   
Delges
 

Staffan Erlandsson
 

Charlotta Sangregorio 

Johan Nordstrom 

Maria Ulvsgard 

Helen Pihl   Eva Anderling   
Ue wt
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $ I

Mötets öppnande och val av justerare

Tillgänglighetsrådets beslut

Tillgänglighetsrådet utser Marie Endetil justerare

Sammanfattning

Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar samtliga närvarande välkomna till mötet.
Ordförande föreslår Marie Ende att justera dagens minnesanteckningar jämte ordföranden.

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $ 2

Fastställande av dagordning

Tillgänglighetsrådets beslut

Fastställa utsänd dagordning medtillägg punkterna 6,d samt 6,f.

Sammanfattning

Utsänd dagordning faställs med dessa ändringar.

Ue27
ao

Justerandessignaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $ 3

Godkännande av föregående minnesanteckningar

Tillgänglighetsrådets beslut

Minnesanteckningar från 2024-11-05 godkänns och läggs till handlingarna.

Sammanfattning

Minnesanteckningar från 2024-11-05 godkänns och läggs till handlingarna.

Any
 

Justerandessignaturer Utdragsbestyrkande
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KTR $ 4

Aktuellt från Tillgänglighetsrådet

Tillgänglighetsrådets beslut

Inga beslut tas under punkten $4.

Sammanfattning

Ingen aktuell information från Tillgänglighetsrådet

KTR $ 5

Föreningarnas representanter

Tillgänglighetsrådets beslut

Inga beslut tas under punkten $ 5.

Sammanfattning

Reumatikerföreningen:

Lördagen den 29 mars klockan 13 till 15 är det föreläsning i Folkets hus med Blossom Tainton

om smärta och den metod, optimum som har hjälp henne. Även Auri kommer att medverka

denna dag. Föreningen har haft årsmöte och styrelsen består av 5 personer varav 2 har ledande

roller och delar på det ansvaret. Föreningen ökar i medlemsantal och har den största ökningen

i länet tillsammans med Nacka och Stockholm

te

usterandes signaturer Utdragsbestyrkandeg 8 Y
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FUB:

Foreningen jobbar for att fa igang en anhGrigerupp men det går lite trögt.

Man ska ha arsmote nasta tisdag och en komiker med IF anknytning kommeratt medverka.

Vidare så är det trubadur på kafé Måsen medtrubaduren Kalle en gang i månaden. Nästa gång

är 19 februari. Det är även FUB dans i Fryshuset. Man ska ha ett möte i Grindtorpsskolan

medföreläsning från RFSU medsex och samlevnad som tema. Funkisfestivalens deltävling i

Österåker är avgjord och regionsfinalen på Nalen avgörvilka går vidaretill den stora finalen

på Stockholm Waterfront den 6 juni.

SRF:

Måndagsträffarna på Solgården fortsätter. Senast var det föreläsning om punktskrift och dess

tillkomst. Man ska ha årsmöte om en månad. Föreningen får fler medlemmar men har

problem medatt få kontakt med dessa då det är så inpräntat hos äldre att inte svara på okända

nummer.

DHR:

Ingår i Stockholmsdistriktet då föreningen har få medlemmar Åkersberga. Har genomfört

tillgänglighetstester ibland annat i kollektivtrafiken.

 

Mp cer
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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KTR § 6

Ovriga fragor

Tillganglighetsradets beslut

Inga beslut tas under punkten § 6.

Sammanfattning

6 a, Fortsatt önskemål om att vara remissinstans gällande tekniska frågor vid ny och

ombyggnationer. Flera föreningar efterfrågar om det finns bidrag att få ifrån kommunen då

ekonomin är kärv. Andra kommunerharenså kallad funktionsrättslokal. Man efterfrågar

något liknande då gärna med någon egen hurts eller liknande för att kunna låsa in handlingar

så dessa inte ska behöva bäras fram och tillbaka av medlemmarna. Fyren finns men det är

problem medbokning av denna samt tillträde under kvällar och helger. Solgården finns, dock

är denna endast tillgänglig under dagtid och rymmer som mest 25 personer.

Man efterfrågar även tillgång till kommunens arkiv då andra kommuner arkiverar

föreningslivets handlingar.

6 b, Risto Hurskainen, sakkunnig inom finskt förvaltningsområde presenterar sig och sin

verksamhet. I Österåkers kommun som 4r finskt forvaltningsomrade har cirka 10% av

befolkningen finskt påbrå. I och meddet så har man bland annaträtt till barn och

äldreomsorg med finskspråkig personal. Då tjänsten tillhör Kultur och fritidsförvaltningen
arbetar han mycket medatt skapa attraktiva kulturella evenemang. Bland annat så kommer det

vara ABBAsånger på biblioteket den 22 februari klockan 14 både på svenska och finska. Risto

bjälper även till när Service Center behöver kommunicera på finska då denna just nu saknar

finskspråkig personal och kan översätta blanketter etc.

6 c, Tyvärr kunde ingen representant ifrån Transdev denna gång men har tackatja till
inbjudan att medverka den 7 maj. Frågor som vi kan ta upp då är:

e Tillgängligheten på bussen, hur anpassad är den?

e Tidtabell, bussen kommerinte och sträckningen upplevs som oklar.

e Finns behovatt trafikera Östra Kanalstaden?

e Finns möjlighetatt trafikera Österskärs havsbad under sommaren

e Var finns behovet — finns någon utredning på det? Eller tas fram?

e Hur utforma hållplatserna så det blir lätt att gå på och av? Gärna en bänk att vänta vid.

6 d, Onskemal om tillginglighetsanpassningar under 2026. Da planeringen pa Infrastruktur
och anlageninesavdelningen infor 2026 äri full gång så efterfrågades önskemål om åtgärder.

Me Aa
Justerandessignaturer Utdragsbestyrkande
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eo Broarna över kanalen, ramperna upp på broarnaär i flera fall väldigt branta. Hur

förbättra?

e Generellt med belysning på vägar och promenadstråk. Sämre ljus idag än tidigare?
Belysningen runt Fjärilsparken upplevs som dålig, ger en känsla av otrygghet. Är det
belysningsstolparna som ärförlåga eller är det ljuskällorna som ger för dåligt sken?

e Bänkaratt vila på längs promenadstråken, finns det en praxis vid nyanläggning och

kan man komplettera på befintliga stråk?

e HerrGårMan vid Mareretelundsvagen/Söra kvarter blinkar först när man gått över

vägen. Speciellt från ett håll.

e Racke efter trappa vid Slussen, nu leds man rakt ner i kanalen.

e Badstegar/raddningsstegar som finns vid kanalen, gar dom nog djupt ner sa mantar

sig upp om manråkarfalla i?

6 e, Hur löser kommunen insamlingen av förbrukade och trasiga textilier. Ärdet bara

Brännbacken som tar emot dessa eller kommerdet att ställas upp insamlingskärl för detta
ändamål vid befintliga återvinningsstationer

(Enligt uppgift från Roslagsvatten så har man nuavtal om att trasiga textilier nufar laggas1

behållare från Human Bridge samt Artikel 2) (Dessa behållare är de som är godkända att
ställas upp på kommunens återvinningsstationer.)

6 f, Krisberedskap vid bland annat LSS boenden.

Finns det en planering för detta. Skalskydd? Inrymning? Ovning?

Österåker saknar en aktuell kontinuitetsplan vid störning samt har inte heller krav på

krisberedskap vid upphandling.

6 g, Utförda tillgänglighetsvandringar.

Genomgång av vandringen i Folkets hus togs upp men frågan får vänta tills Sofia som vet mer

om lokalerna är med.

Tillgänglighetsvandring i Alceahuset föreslogs.

 

Nästa tillgänglighetsråd är den 7 maj 2025 klockan 1 till 12 i lokal Viren i Alceahuset.

Mo21
 

usterandes signaturer Utdragsbestyrkandeg 8 y


